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Ik ontving vanochtend de melding in Ibabs dat dit onderwerp (gepland voor het technisch 
beraad van morgenmiddag) is doorgeschoven naar het technisch beraad in april. De 
planning van onderwerpen voor het technisch beraad is de verantwoordelijkheid van het 
college.

Ik heb ter zake de navolgende vragen aan het college:
1. Heeft deze verschuiving iets van doen met opmerkingen/ brieven van 

geïnteresseerde kavelkopers die opmerkingen hadden over de beoogde nokhoogte 
en/of goothoogte?

2. Het is ons de afgelopen periode duidelijk geworden (woningbouw centrum Handel) 
dat als CDA en DP het politiek/inhoudelijk oneens zijn over een onderwerp dit 
onderwerp plotseling van de agenda verdwijnt! Is daar in dit geval ook sprake van?  

3. Zijn er nog andere redenen voor het doorschuiven van dit onderwerp, en door wie is 
dat besluit genomen?

4. Betekent de verschuiving dat de vaststelling van het bestemmingsplan en dus de 
bouw van woningen weer vertraging oplopen?

m.v.g.
Ton Vogels


